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Årsmelding 2022 - Studentrådet

Innledning

Studentrådet i Drammen er et rådgivende organ. Rådet skal sikre en bred, åpen og tilgjengelig medvirkning fra 
studenter i saker som angår dem. 

Studentrådet vil jobbe for at Drammen skal bli en god vertskommune for studenter, og bidra til at studenter 
involveres i samfunnsutviklingen. 

Rådet inviteres til å medvirke i prosesser med betydning for kommunens studenter. Rådet kan av eget tiltak ta 
opp saker som angår studenter. Uttalelser fra rådet skal følge saksdokumentene til det kommunale organet 
som avgjør saken endelig. 

Reglement for saksbehandling i folkevalgte organer gjelder for rådets arbeid i den grad det er hensiktsmessig. 
Rådet har ingen beslutningsmyndighet, og skal ikke behandle saker som gjelder enkeltpersoner.

Studentrådets studentrepresentanter skal tilhøre Universitetet i Sørøst-Norge – studiested Drammen. 
Kommunestyret velger tre politiske representanter, fortrinnsvis blant kommunestyrets medlemmer.

Møtene i studentrådet sees i sammenheng med møter i de lovpålagte rådene. Det gjennomføres derfor like 

mange møter som i de andre lovpålagte rådene.
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Studentrådet fungerte med følgende representanter:

Rose Jahanfarah
Studentdemokratiet

Cornelia Viken
Studentsamfunnet

Edvard Figenschau
Studentdemokratiet

Markus Nikolai Delbekk
Studensamfunnet

Christina Elisabeth Ødegård
Studentdemokratiet

Helle Loraas Hertzberg (AP)
Kommunestyret

Vararepresentant: Kjetil Balog (SV)

Bendik Thun (AP)
Kommunestyret

Vararepresentant: Kristin L. Gjerde (FRP)

Christina Høyer Mørkve (H)
Kommunestyret

Leder for studentrådet er Rose Jahanfarah, nestleder er Cornelia Viken.

Rådmannens representant i møtene er kommunalsjef for forebyggende tjenester, Siri Merete Sørensen.
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Nøkkeltall 

Antall møter Antall saker Antall orienteringer

7 55 17

Møtet den 3. juni 22 ble avlyst etter Kommuneloven § 11-9 (1):

For at et folkevalgt organ skal kunne treffe et vedtak, må minst halvparten av medlemmene ha vært til stede 
under forhandlingene og avgitt stemme i den aktuelle saken.

Tidspunkt for møter og alle saksdokumenter er tilgjengelige på kommunens nettsider.

Orienteringer

 • Hva et studentråd skal være. v/kommunalsjef Siri Sørensen

 • Hva er Drammen kommune? Administrasjon og politikk. v/kommunalsjef Siri Sørensen

 • Dialogkonferansen 18. mars 2022 – barns rettigheter i utdanninger for barn. v/kommunalsjef Siri Sørensen

 • Til sak 23/22: Bruk av arealer til uteservering – Bragernes torg. v/virksomhetsleder Samferdsel, vei og park 
Frode Vestgarden

 • Til sak 24/22: Innspill til togtilbud fra 2024. v/virksomhetsleder Frode Vestgarden

 • Til sak 26/22: Forslag til kommunale retningslinjer for startlån og boligtilskudd. v/rådgiver Vibeke Rochmann

 • Til sak 28/22: Parknorm for Drammen kommune. v/virksomhetsleder Frode Vestgarden

 • TV-aksjonen. v/fylkeskoordinator Marit Sola

 • Klima – orientering om prosessen med klimastrategien og muligheter som gjenstår for medvirkning. v/
rådgiver Ingebjørg W. Tofte

 • Nærutvalg – informasjon om hva et nærutvalg er og om prosess for nyrekrutteringer. v/
lokaldemokratikoordinator Eirin Bråten Nygård

 • Nasjonal opptrappingsplan for psykisk helse. v/kommunalsjef Siri Sørensen

 • Siste innspillsrunde/oppdatering incentivordningen v/kommunalsjef Siri Sørensen

 • Til sak 50/22: Balanse 2022 – nye tiltak. Ny behandling v/kommunalsjef Sudhir Sharma

 • Til sak 52/22: Høringsutkast – Handlingsplan for utvikling og bruk av barnehage- og skolebygg v/
kommunalsjef Siri Sørensen

 • Temaplan for boligutvikling v/rådgiver Glenny Jelstad

 • Temaplan for idrett, fysisk aktivitet og friluftsliv v/rådgiver Monica Nyhus

 • Handlings- og økonomiplan 2023-26 v/kommunalsjef Siri Sørensen
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Uttalelser til saker

Uttalelse til sak 8/22 Engangsbevilgning til festivaler for budsjettåret 2022:
Adventfestivalen

Gatefesten     kr 122 000 

Elvefestivalen     kr 113 000 

Drammen Pride     kr 157 000 

Sacred Music Festival    kr 20 000 

Globus      kr 10 000 

Halvorsen musikkfestival   kr 3 000 

Hvis søknaden til Gatefesten ikke blir godkjent, bevilges pengene til Elvefestivalen i stedet for. Beløpet på 
113.000 kr.

Uttalelse til sak 16/22 Elektrisk bysykkelordning i 2022:
1. Avgjørelse om tilslutning til opsjonen for Buskerudbyen sin forsøksordning for elektriske bysykler utsettes til 

slutten av 2022

2. Det inngås avtale med ny aktuell aktør om utprøving av elektriske bysykler Drammen som en forsøksordning 
i 2022. Det åpnes også for andre aktører på samme måte som for elektriske sparkesykler i 2022

3. Aktører som driver utleie av elektriske bysykler skal følge vilkår som angitt i vedlegg 1 til saken

4. Ordningene for elektriske bysykler evalueres høsten 2022 i samarbeid med Buskerudbyen

5. Spesifisering av sikkerhetsreglement for bruk av el-syklene.

6. Syklene skal ha bredere tilbud ved å være tilgjengelig på et større geografisk område, altså områder som el-
sparkesykler ikke dekker behovet for. F.eks. Konnerud og Åskollen. 

7. Kommunen skal be aktøren om studentvennlige priser innenfor pilotperioden av prosjektet.

8. For bevaring av bybildet skal det komme tydelig markerte parkeringsplasser for el-syklene. Gjerne av samme 
type rektangulære avgrensninger som brukes til el-sparkesykler; med forbehold om at disse kjøretøyene 
ikke skal dele på plassen.

Uttalelse til sak 19/22 Forslag til temaplaner for tekniske tjenester, helse, sosial og omsorgstjenestene, 
kultursektorens tjenester for utvikling av kunst og kulturlivet og oppvekst og læringsløp – sendes på høring:
Studentrådet skal stå på høringslisten.

1. Høringsutkastet til temaplanen legges ut på offentlig høring

2. Høringsperioden fastsettes til 11.4.22 – 9.5.22

3. Høringsperioden legges opp med blant annet følgende aktiviteter

 – a.) Dialog med innbyggere og lokalsamfunn i regi av nærutvalgene 

 – b)  Dialog med aktuelle lag og foreninger

Uttalelse til sak 20/22 Buss og taxi på Bragernes torg:
1. Drammen kommune gjennomfører et forsøk med å etablere taxiholdeplass langs øvre Bragernes torg mot 

Hauges gate/Engene våren og sommeren 2022.

2. Taxiholdeplassen skal være et supplerende tilbud på kvelds- og nattestid. Den skal ikke benyttes på dagtid.

3. Ved arrangementer på torgscenen, kan taxiholdeplassen stenges.

4.  Ordningen evalueres høsten 2022 i egen politisk sak.
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Med følgende tilleggskrav:

1. 1. Påbudt opplæring for taxisjåfører som skal benytte taxiplassen på øvre Bragernes Torg.

 – a) Informasjon om hvilke regler og krav som det gjelder ved taxiplassen.

2. 2. Tiltak for å øke sikkerheten

 – a) Påbud om kjøring i ganghastighet ved kjøring av taxi innenfor torgets umiddelbare nærhet

 – b) Påbud om å benytte signallys eller annen synlig belysning der det er hensiktsmessig

 – c) Følge påbudt kjøreretning rundt rådhuset. Ingen form for U-sving eller rygging. 

 – d) Ved arrangement hvor taxiplassen ikke kan benyttes; må taxi benytte egne parkeringer lengre 
vekk fra torget, som vanlig. Her sørger taxiene selv for skilting og veibeskrivelse.

Uttalelse til sak 22/22 Handlingsplan plast
Forslag til handlingsplan plast sendes på offentlig høring med seks ukers høringsfrist med følgende 
tilleggskommentar:

 • Vi er kritiske til punkt 1.8 og 1.9 i den administrative tiltaksplanen da vi mener dette er irrelevant i 
handlingsplan for plast håndtering.

 • Vi stiller oss kritiske til vanndispensere til å erstatte vannflasker mtp. bakterier.

 • Vi ønsker liknende kampanje som «Bæsj, tiss og dopapir» for å spre informasjon iht. 3.2

 • Oppfordre og nå ut til lokale organisasjoner og frivillige, med informasjon om ryddeaksjoner.

 • Temadager på grunnskolen flere ganger i året, for iverksetting av ryddeaksjoner for å opprette norm og 
vane for søppelrydding.

Uttalelse til sak 23/22 Bruk av arealer til uteservering – Bragernes torg
Alternativ 2:

 • Fast uteareal for servering utvides i henhold til vedlegg 2

 • Ordningen evalueres etter sesongen 2022

Uttalelse til sak 24/22 Innspill til togtilbud fra 2024
Drammen kommune har følgende innspill til togtilbudet fra 2024 med tilleggspunkt 9 fra studentrådet:

1. 1. Brakerøya stasjon vil få økt betydning som kollektivknutepunkt når nytt sykehus og helseparken åpner, 
og betydningen vil bli ytterligere forsterket når Fjordbyen i Lier bygges ut. Det er viktig å legge til rette for 
gode reisevaner fra starten av den nye virksomheten. Et togtilbud med minimum fire avganger i timen i hver 
retning må være på plass senest fra januar 2025. 

2. 2. Når arbeidene på Drammen stasjon knyttet til utbyggingsprosjektet Drammen - Kobbervikdalen er 
avsluttet, må et togtilbud på Drammen stasjon tilsvarende dagens eller bedre reetableres. 

3. 3. Når utbyggingsprosjektene Drammen - Kobbervikdalen og Nykirke - Barkäker er fullført i 2025, forventer 
Drammen kommune to avganger i timen i hver retning på Vestfoldbanen. Med den økte betydningen 
Brakerøya stasjon får i fremtiden, bør togene fra Vestfoldbanen stoppe der i tillegg til Drammen stasjon. 12 13 

4. 4. To tog i timen på strekningen Lier – Kongsberg er viktig for at jernbanen skal kunne fylle den viktige 
funksjonen den er tiltenkt i Buskerudbyen, og bidra til at nullvekstmålet for personbiltransport oppnås. 

5. 5. To tog i timen i hver retning mellom Kongsberg og Lier må betjene alle stasjoner i Drammen kommune: 
Steinberg, Mjøndalen, Gulskogen, Drammen og Brakerøya. 

6. 6. Flytoget er viktig for Drammens attraktivitet for næringslivet. Flytoget bør helst betjene Drammen stasjon 
i hele anleggsperioden for utbyggingsprosjektet Drammen – Kobbervikdalen, men må minimum betjene 
Brakerøya stasjon med buss for tog til Drammen stasjon i anleggsperioden. 

7. 7. I tillegg til antall avganger, er kapasiteten på toget viktig. Kapasiteten i rush må være god nok til at den ikke 
virker avvisende på reisende slik at de velger privatbil i stedet. 

6 | Studentrådet



8. 8. Utover avganger og kapasitet, er sømløse reiser viktige for å gjøre kollektivtransporten attraktiv. Arbeidet 
med samordning av billettsystemet for buss - både i Brakars og Ruters dekningsområde - og billettsystemet 
for tog, må prioriteres. 

9. 9. Kongsvinger linjen L13 skal stoppe innom Drammen, i stedet for å snu i Asker.

Uttalelse til sak 47/22 Høring: Nasjonal e-helsestrategi for helse- og omsorgssektoren
Drammen kommune sender høringssvar som foreligger i vedlegg med følgende tillegg:

Det pekes på de utfordringer som eldre/minoritetsgrupper har i forbindelse med bruk og forståelse av 
elektroniske hjelpemidler og løsninger.

Uttalelse til sak 50/22 Balanse 2022 – nye tiltak. Ny behandling av kommunestyresak 60/22 som følge av 
vedtak fra Statsforvalteren i Oslo og Viken.

1. Avvikling av Gulskogen bo- og servicesenter godkjennes

2. Avvikling av Fredholt bo- og servicesenter godkjennes

3. Antall sykehjemsplasser reduseres med 33 plasser. 18 plasser flyttes til andre sykehjem i kommunen som 
beskrevet i saksfremlegget

Studentrådet uttrykker bekymring ved nedleggelser av små og lokale sykehjem for brukere og pasienter.

Spesifiseringen om at “Alle fast ansatte vil få tilbud om stilling andre steder i organisasjonen.” kommer til å 
påvirke sykepleierstudenter på en negativ måte, da de som oftest ikke har hele stillinger ved arbeidsplassen.

Uttalelse til sak 52/22 Høringsutkast – Handlingsplan for utvikling og bruk av barnehage- og skolebygg

1. Handlingsplanen for utvikling og bruk av barnehage- og skolebygg med vedlegg legges ut på offentlig høring 
med følgende tilleggspunkter:

 – Praktiske fag for elever må ikke nedprioriteres ved bruk av “tilgjengelige” rom som ikke er ment å 
være egnet for undervisning. 

 – Mer likhet i kommunen når du reiser fra en praksisplass til en annen. Dårlige tilbud gjør at studentene 
blir mer selektive og ikke ønsker å søke jobb der i fremtiden

 – “Skape forutsigbarhet”- punktet og strategi om å legge ned barnehage og skole, er potensielt motsi-
gende punkter. Slik at strategien motarbeider hensikten med høringen.

2. Rådmannen informerer innbyggere og berørte parter om høringen slik det kommer frem i denne saken. 

Uttalelse til sak 53/22 Justering av prinsipper for betaling på arrangementer i Drammensbibliotekene

1. Biblioteket og bibliotekets samarbeidspartnere kan ta betalt for inngang på enkelte arrangementer.

2. Rådmannen vurderer hvilke arrangementer det kan tas betalt for. Arrangementene må fremme opplysning, 
utdanning eller kultur, og billettinntektene må bidra til økt tilbud og aktivitet i bibliotekene.

3. Prisnivået på arrangementene skal være moderat.

4. Det skal ikke tas betalt for inngang på arrangementer for barn og unge.

Studentrådet støtter tilleggsforslaget som eventuelt fremmes av Arbeiderpartiet i hovedutvalget. 

Studenter ønsker rabatterte priser, eventuelt gratis inngang på arrangementer, spesifikt arrangementer avholdt 
i 2.etasje da det er direkte tilknyttet campus.
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Uttalelse til sak 54/22 Retningslinjer for tilskudd til lokale aktiviteter og tiltak, administrert av nærutvalgene

Retningslinjer for tilskudd til lokale aktiviteter og tiltak, administrert av nærutvalgene, vedtas slik det foreligger 
i vedlegg til saken med nedenstående tilleggspunkter:

 • Elektronisk informasjon med “ofte stilte spørsmål” eller eventuelt punktlig og lettleselig krav til den som 
søker tilskudd.  

 • Tilgjengelig praktisk info og kontaktperson på “Nærutvalg”-siden på kommunens nettside.

Uttalelse til sak 61/22 Handlings- og økonomiplan 2023-26

 • Helse og omsorg: Mer penger til oppfølging og nye praksisplasser for studenter.

 • Mer tilgjengelighet av G60 sine lokaler til studenter. 

 • Øke aldersgrensen og eller mulighet til å benytte studentbevis for å få tilbud på kommunale helsestasjoner.

 • Vi ønsker oss studentpriser på Brakar enkeltbilletter. 

 • Vi ønsker at kommunen skal stille krav til aktører om studentpriser på mikro mobilitet 

 • Flere og bedre studentpriser innenfor det kulturelle som kommunen tilbyr (kino, festivaler, osv.)

 • Veldig godt innspill med de 10 millioner for tilgjengeliggjørelse og tilrettelegging av kommunale bygg til 
frivilligheten.

 • Kommunen burde prioritere å øke utnyttelsen av fasiliteter som kan utnyttes mer. F.eks. tomme bygg som 
ikke er i bruk enkelte timer i døgnet, tomme busser o.l

Uttalelse til sak 62/22 Handlingsplan plast - saksfremlegg

Handlingsplan plast 2022-2026 vedtas slik den foreligger med følgende tilleggskommentar:

Denne planen er veldig overordnet. Planen mangler konkrete tidsfrister for kartlegging, noe som gjør det 
vanskelig å oppnå målet. 

Konkrete tidsfrister for kartlegging skal legges inn i planen, i tillegg til mulighet for løpende konkretisering og 
nye tiltak før evaluering av planen.

Uttalelse til sak 63/22 Sykkelskap på Bragernes torg – videreføring av tilbud

Studentrådet støtter rådmannens forslag til vedtak med et nytt tilleggspunkt 5. 

1. Dagens tilbud om sykkelskap på Bragernes torg videreføres på samme sted

2. Trygg, individuell låsing av sykler kan etableres ved flere lokaliteter innenfor gjeldende bevilgninger

3. Grunnfargen på nye sykkelparkeringsmoduler skal designmessig ligne annet møblement på stedet. I tillegg 
skal det kommuniseres tydelig hva som tilbys.

4. Rådmannen skal få tilgang til statistikk over bruk ved etablering av tilsvarende offentlige løsninger

5. Minimum ett av de nye sykkelskapene skal plasseres ved Papirbredden Campus Drammen. De eksisterende 
sykkelskapene skal også dekoreres til å passe omgivelsene, gjerne i samarbeid med lokale kunstnere.
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Uttalelse til sak 69/22 Utlån av skolelokaler til frivillige lag og foreninger
Saken tas til orientering med følgende uttalelse fra studentrådet:

Det skal være egne priser for studenter og studentorganisasjoner til leie skolelokaler på kommunedeler 6/7/8 
til rimeligere pris enn lag og privatpersoner.

Øvrige temaer

 • Incentivordningen

 • Tomter til studentboliger

 • Fastlegeordning for studenter

 • Frakt av klær og utstyr til Ukraina

 • Studentrådets vedtekter
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